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Protokoll Listuddens koloniträdgårdsförenings 

årsmöte 16 mars 2025 
 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Ewa Asplund öppnade mötet 

 

2. Kondolera med en tyst stund 

De kolonister som inte längre är med oss hedrades med en tyst stund. 

 

3. Val av mötets ordförande 

Mötet valde Pierre Gräff från Koloniträdgårdsförbundet till årsmötesordförande. 

 

4. Val av mötets protokollförare 

Till mötessekreterare valdes Monica Hansson. 

 

5. Pröva om kallelse skett enligt stadgarna 

Mötet förklarades behörigen kallat. 

 

6. Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes till 80 röstberättigade. (arkiveras ihop med originalprotokollet) 

 

7. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes efter smärre ändringar i ordningsföljd. De frågor som inte var av 

årsmöteskaraktär flyttades till ett eget möte. Protokollet därifrån följer i slutet av det 

årsmötesprotokollet.  

 

8. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Siw Wåle/145 och Olle Eriksson/153 valdes till justerare. 

 

9. Val av två rösträknare 

Siw Wåle/145 och Olle Eriksson/153 valdes till rösträknare. 

 

10. Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse Pierre Gräff föredrog 

verksamhetsberättelsen. Mötet beslöt fastställa dem och de lades till handlingarna.  

 

11. Revisorernas berättelse 

Revisor Jan-Olov Olsson föredrog revisorernas berättelse och föreslog mötet att bevilja 

styrelsen ansvarsfrihet.  

 

12. Den ekonomiska berättelsen samt balans- och resultaträkningen. Bägge fastställdes och 

lades till handlingarna. Även revisorernas berättelse fastställdes.  

 

13. Pröva frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

I enlighet med revisorernas rekommendation beviljade mötet styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2024.  

 

14. Beslut i anledning av föreningens resultat enligt balansräkningen 

Mötet beslöt godkänna styrelsens förslag att balansera underskottet i ny räkning. 

 



2 

 

 

 

15a Motioner och styrelsens förslag 

Motion gällande max höjd på häcken. 

På grund av ökad trafik på Kioskvägen som nu är den mest trafikerade gatan på vår koloni har 

vi som bor där fått högre ljudnivå och mer vägdamm som hamnar i våra trädgårdar, 

grönsaksodling och i våra och våra barns lungor. Vi önskar att maxhöjden höjs till 130 cm 

som då är en höjning på 20 cm och att detta även gäller stugorna 205 och 206 som även har en 

bit av sin häck på Mellanvägen. Stugorna 219 och 200 som även har en bit av sin häck på 

Affärsvägen så att häcken blir enhetligt hög. Naturligtvis kommer hörnan vara 80 cm hög på 

200, 219, 205 och 206. 

 

Motionen är inlämnad av 

200, 201, 202, 203, 205, 206, 207, 208, 210, 212, 215, 216, 217, 218, 219, 

Genom Tony Valdelid Stuga 205 och Jonna Kjellgren stuga 207 

 

Pierre Gräff informerade om att föreningen inte äger frågan. Höjden på häckarna är fastställd 

i avtalet vi har med Stockholms stad. 

 

Ewa Asplund tillfogade att styrelsen förstår motionärernas problem. Föreningen har för 

avsikt att köpa in kalciumklorid som binder damm och strö ut på de stora vägarna. 

 

Mötet beslutade att godkänna förslaget om att salta vägarna. 

 

15b Styrelsens förslag 

Vi vill ha in mera grönt i området. Till förmån för den biologiska mångfalden tillåts välvårdad 

växtlighet även utanför häckarna. Vi föreslår exempelvis klöver, backtimjan, smultron, 

krypmynta, nävor, myskmadra, mossa, silverarv, sedumarter etc. 

Förslaget gäller inte ogräs. Med ogräs avses maskrosor, parksallad, brännässlor, kirskål, 

tistlar. 

Årsmötet beslutade enligt styrelsen förslag 

 

16a Verksamhetsplan och budget för 2025, fastställande av ersättning till förtroendevalda 

och funktionärer samt fastställande av avgifter 

Mötet beslutade enligt styrelsens förslag gällande verksamhetsplan och budget.  

 

16b Mötet beslutade enligt styrelsens förslag gällande arvoden och avgifter. 

 

17 Val av styrelseledamöter enligt stadgar 

Först fastställdes styrelsens storlek för kommande år till 7 ordinarie och 4 suppleanter. 
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18Valberedningens förslag, samt två som nominerades under mötet: (Valberedningen var 

positiv till nomineringarna, men hade inte haft tillfälle att förbereda dem.)  

Ordförande 2 år: omval Ewa Asplund/295  

Ledamot 2 år: omval Monica Hansson/209  

Ledamot, fyllnadsval 1, år Lotta Heineman/178 

 

Suppleanter på 1 år 

Linnea Härjerud/34 

Jeanette Andersson/5 

Maria Muskos/192 

Ann Björkman/261 

 

Mötet beslutade enligt valberedningens förslag, inklusive de nynominerade. 

 

Styrelsen kommer under 2025 att bestå av: 

Ordförande Ewa Asplund/295  (till 2027) 

Ledamot Monica Hansson/209   (till 2027) 

Ledamot Lotta Heineman/178  (till 2026) 

Ledamot Angelina Maric/269 (till 2026) 

Ledamot Lina-Britta Rylander/112 (till 2026) 

Ledamot Victoria Tenggren/149 (till 2026) 

Kassör Åke Holm/165  (till 2026) 

 

Suppleanter 

Linnea Härjerud/34  (till 2026) 

Jeanette Andersson/5   (till 2026) 

Maria Muskos/192   (till 2026) 

Suppleant Ann Björkman/261 (till 2026) 

 

19Två revisorer 1 år Mikael Asklund/303 och Lena Pettersson/ 308 

Revisorssuppleant 1 år: Catharina Neidenmark/139  

 

20Valberedning, 3 personer 

Martin Palacios/160 

Marianne Palmberg/239 

Den tredje medlemmen av valberedningen kan förhoppningsvis väljas på sommarmötet 

 

20.Val av kulturkommitté 

Kulturkommittén informerade om säsongens planerade aktiviteter. 

Därefter valdes nedanstående till kulturkommitté:  

 

Siw Wåle/145 

Victoria Tenggren/ 149 

Eva Hofberg/ 173 

Ann Björkman/ 261 

Birgitta Buddenbaum/102 

 

Mötet avslutades 
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MÖTE i anslutningen till årsmötet.   

 

Efter årsmötet fortsatte mötet med de frågor som inte är av årsmöteskaraktär 

 

1.Övriga frågor 

Mötet för nya kolonister blir den 12 juli 11.00 vid föreningshuset. 

Sommarmötet kommer att äga rum 12 juli, 13.00 vid dansbanan. 

2. Årets kolonist. Ingen har nominerats, mötesdeltagarna uppmanades nominera inför 

sommarmötet. 

3. Avtackning  

-av avgående styrelseledamot Annelie Morey/83 

av den mångårigt ansvariga för fekaliekomposten Elisabeth Ödmann/163 

 

Därefter lottdragning. Ett antal glada vinnare gick hem med det ena och det andra. 

 
 


